
        Protokoll från 
 Gulkremlans Samfällighetsförenings Styrelsemöte 
  Söndagen den 13/8 2023 
 
1. Ordförande öppnade mötet 
- Närvarande: Maria, Erik, Lasse, Börje, Kent, Anders och Robin 
Frånvarande: Malin 
  
2. Dagordningen godkändes 
 
3. Inga synpunkter på föregående protokoll 
 
4. Rapporter 
- Inga nya medlemmar 
 
- Ekonomi 
* Inga synpunkter från medlemmar har inkommit gällande Simplekos pågående reglering av 
medlemmars tillgodo/skuld till föreningen 
 
* Debitering av elförbrukningen i garagen. Beslut: Debiteringen kommer att göras kvartalsvis 
i form av separat faktura. Debiteringen för kvartal 1 och 2 kommer att skickas ut inom kort. 
 
5. Avtal 
- Styrelsen gör en översyn av föreningens avtal 
 
6. Ärenden 
- Beslut: Ett uppdaterat förslag till underhållsplan ska vara klart till nästa årsmöte, för 
årsmötet att ta ställning till. 
 
- Beslut: Att till höstmötet föreslå att en arbetsgrupp bildas, som får uppdraget att bedöma 
behovet av underhåll på garagelängorna och presentera alternativ och lösningar. 
 
- Förslag: Att bilda en arbetsgrupp för skyddsrummen 
 
7. Hemsida/information 
- Beslut: Information om hanteringen av debiteringen av elförbrukningen i garagen kommer att läggas 
ut på hemsidan. 
 
8. Nästa styrelsemöte 
- 10 september (ett förlängt arbetsmöte) 
 
9. Ordförande avslutade mötet 
 
 
 
 
Maria Brolin    Anders Fällman 
Ordförande    Sekreterare 


